
     Domsjö 2012-07-31 
 
 
 
 
 

Protokoll från årsmöte i Krokalvikens Vägsamfällighet 2012-07-04 
 

1. Ordförande Palle Ammenberg förklarade mötet öppnat och hälsade de närvarande välkomna. 
 

2. Kallelse till årsmötet hade utgått i laga ordning, via E-mail samt anslagits på anslagstavla vid 
skylten ”Allmän väg”. 

 
3. Dagordningen för årsmötet godkändes. 

 
4. Föregående årsmötesprotokoll genomgicks och lades till handlingarna. 

 
5. Till ordförande för årsmötet valdes Palle Ammenberg och till sekreterare Ingrid Ammenberg. 

 
6. Till att jämte ordförande justera dagens protokoll valdes Kristina Olofsson. 

 
7. Verksamhetsberättelsen föredrogs och lades till handlingarna. 

 
8. Bokslutsammandrag. Lars Andersson redogjorde för samfällighetens ekonomi, som är fortsatt 

stabil. 
 

9. Revisionsberättelsen föredrogs och godkändes. 
 

10. Årsmötet beslutade om ansvarsfrihet för styrelse och kassör. 
 

11. Årsmötet beslutade att uttaxeringen för nästa verksamhetsår blir densamma som tidigare. 
Medlemmarna uppmanades betala fakturan i tid för att underlätta kassörens arbete. 

 
12. Till funktionärer i Krokalvikens Vägsamfällighet valdes följande: 

 
Styrelse:  
ordförande:  Palle Ammenberg  (omval 1 år) 
sekreterare:  Inga Lundberg (nyval 2 år) 
ledamot:       Bo Eriksson  (omval 2 år) 
suppleant.    Matti Jokimäki   (omval 2 år) 
Holmen Skog: Lage Tjärnström (omval 1 år) 
 
Revisorer:    Gunnar Hörnqvist         (omval 1 år) 
                     Lars Olofsson              (nyval 1 år) 
Suppleanter  Margot  Skagius          (omval 1 år)  
                     Örjan Andersson          (omval 1 år) 
 
Valberedning: 
Ulla Lundqvist (sammankallande) (omval 1 år) 
Peter Boström  (omval 1 år) 
Ordföranden framförde tack till valberedningen som år efter år utför ett utmärkt arbete. 

 
13. Nästa årsmöte kommer att äga rum vid samma tid nästa år. 

 
14. Övriga frågor och önskemål. 
    Ännu inget svar från Trafikverket angående utfarten från Genesövägen. Ny skrivelse 
 har skickats in. 
 Postlådorna sitter fortfarande kvar vid Åvike Brygga. Ärendet har tagits upp på 
 Åvikefjärdens Intresseföreninngs årsmöte och kommer att åtgärdas. 



 Boende i Igeltjärnsområdet/Gullvik har fått en användarenkät från kommunen,Ett 
 utmärkt tillfälle att vid ifyllandet belysa problemet med mobiltäckning inom samt de 
 dåliga vägarna till området. 
 Beslöts att Krokalvikens Vägsamfällighet agerar i ärendet mobiltäckning. Ordförande 
 fick i uppdrag att kontakta Åvikefjärdens Intresseförening samt berörda föreningar i 
 Gullviksområdet för ett gemensamt agerande. 
 
 Önskemål framfördes om fler plogpinnar och fler mötesplatser längs vägen. Uppdrogs 
 åt Staffan Norberg att ta kontakt med markägarna (Erik Karlsson och Lage 
 Tjärnström). 
 
 Avslutningsvis påminde Lars Andersson om att till honom anmäla ev. ändringar och 
 kompletteringar i medlemsregistret 
 
15. Ordförande förklarade mötet avslutat. 

 
 

 
Vid protokollet: 
 
 
 
Ingrid Ammenberg 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Palle Ammenberg   Kristina Olofsson 


